
  

Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Møysalen nasjonalparkstyre 

Møtested:  Brestua, Engabreen, Meløy 

Dato:   01.09.2022 

Tidspunkt:  09.00-12.00 

 

Møtet ble avholdt i forbindelse med en studietur til Saltfjellet-Svartisen 

nasjonalpark, nærmere bestemt Engabreen som innfallsport. 

 

 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

 

 

Navn    Funksjon 

Julie Brattli Steinvik  Leder 

            

Følgende varamedlemmer møtte: 

Willy Vestå        Medlem 

Kurt Olsen   Medlem 

Sonja Steen   Medlem 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Morten Halvorsen  Nasjonalparkforvalter 

 

 

 

Underskrift 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 

møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

 

 

 

 

--------------------------------------------------- 

 

 

 

 

--------------------------------------------------- 

 



 

 

 

Sak 7/22 

Godkjenning av innkalling og protokoll 

Vedtak: Godkjent 

 

  

 

Sak 8/22 Referatsaker 

  

Basert på søknaden til Miljødirektoratet ble årets prosjekter gjennomgått: 

-Uttak av gran fra Lavollen/nordsiden av Storvatnet (E 10) er desidert største prosjekt.  

-Arbeidet med hovedinnfallsporten ved P-plassen til E 10 ved Storvatnet står i bero til 

man vet om man har finansiering. Dette avhenger igjen av totalkostnadene ved fjerning 

av fremmede treslag nord for Storvatnet. 

 

-Oppfølging av aktuelle saker; kjørespor i Øksfjorden, gapahuk i Austpollen, og forslag til 

bruer ved 3. vatnet i Fiskfjorden og over 3-4 elver i Vestpollen.  

 

-Ellers pågår kontinuerlig info-arbeid med nye plakater, både i forbindelse med 

Møysalen NP og LVO og Svellingsflaket LVO.  

-Boka: «Nordland blir til» (kommer høsten 2022) har mye info om nasjonalparkene. 

 

-I Svellingsflaket fortsetter minkfangsten. I år monteres det sendere på alle fellene. 

-Brev om samiske fornminner (eller ikke) i Svellingsflaket følges opp. 

 

 

Sak 9/22 Eventuelt 

 

-Planer for innfallsport Storvatnet/E10 følges opp. 

-Revisjon av tiltaksplanen i «Besøksstrategien» i høst/før årsskiftet. 

-Fiskfjorden som mulig innfallsport diskuteres i forbindelse med tiltaksplanen. 

-Utsiktspunkt ved Skagen flyplass må diskuteres. 

 

Neste styremøter: 

19.10 kl 17 (Kulturfabrikken, Sortland) 

30.11 kl 10 


